
Referat – FAU Midtstuen – 14. mars 2023  

 

Tilstede: Rektor; Sissel 

8a, 8b, 8c, 8f 

9a, 9b, 9d, 9e, 9f 

10b, 10c, 10d, 10e, 10f 

 

1. Siste nytt fra skolen 

a. Elevundersøkelsen: Rektor gikk gjennom Elevundersøkelsen for 2022. 

Trivsel: Hovedsakelig på samme nivå som før, men generell økning i 

opplevelse av mobbing (som for resten av Oslo og landet). For 9. trinn 

er det stor endring, som ikke er bra. Kort info om skolens tiltenkte 

videre arbeid med Elevundersøkelsen, og om tilbakemeldinger fra 

elevrådet om hva elevene ønsker seg. Ift skole-miljø samarbeidet kom 

FAU med sine forslag. 

i. FAU kom med innspill på hva som kan bedre det sosiale i 

klassene for at elevene skal bli bedre kjent med hverandre og 

at alle elever skal føle seg inkludert.  

Det ble foreslått: 

• Vennegrupper tilpasset ungdomsskole 

• Prosjektoppgaver med sammensatte grupper satt av 

skolen. Gruppene kan så jobbe både på skolen og 

gjerne hjemme med oppgaven.  

• Hver klasse får sine egne brettspill/kortstokker som 

kan brukes i matpause/store-fri. Brettspill/kortstokk 

kan mulig også brukes mellom timer, som et lite 

avbrekk i timen etc.  

• Det ble forespurt om status på aktiviteter i friminutt 

som strikkeklubb etc. da det var FAUs inntrykk at dette 

ikke var et tilbud lenger nå. Tilbudet er der fortsatt, 

men pga sykdom fravær har tilbudet vært fraværende 

.....  

 

ii. Språkbruk. Det er et tilbakevendende tema på skolen. Det er 

satt inn tiltak i undervisningen på alle trinn, litt ulikt. 10. trinn 

har hatt egen gjennomgang med fokus på seksuell trakassering 

og språk i den forbindelse. 8. trinn har hatt gjennomgang av 

språkbruk, særlig rettet mot rasisme, mens 9. har hatt en 

generell runde om eget språk og bruk av skjellsord.  

I skolens sosiale årshjul er det også lagt inn perioder med 

fokus på bruk av negativt språk. 

 

FAU ønsker status på hva som blir gjort, og om skolen ser positiv 

virkning av dette i de neste FAU møtene.  

 

b. Rehabilitering av skolebygget: det kommer mer info i juni, men det 

går mot at det blir paviljonger et sted i området, også avhengig av 



elevtallet. Byggets tilstand er tilfredsstillende nå, men det kan bli 

utfordrende med flere elever.  

c. Assisternde rektor er kommet på plass, hun begynte 1. mars. 

Administrasjonen er nå endelig fulltallig. 

2. Status FAUs økonomi: Inntekter på 40’, utgifter til ballet på 25’, i tillegg til 

noen mindre utgifter som juletre, 3xpizzakvelder. 

3. Erfaring med LOS: Har ikke fungert optimalt.  

4. Samarbeid med skolen og økonomisk støtte om informasjonsmøte til elever 

og foreldre. Ledelsen har vært i kontakt med politiet ved Majorstuen for 

besøk og informasjon til elevene, men skolen har ikke blitt prioritert. En av 

politikerne fra Høyre i DS skal undersøke om det mulig å få noen til skolen, 

både for elever og foreldre. 

5. Sosiale arrangement: Filmkveld med brus og pizza, den første er torsdag 16/3 

for 8. trinn. Godt oppmøte med ca. 60 elever. Det kom langt flere enn 

forventet, så bedre planlegging må være på plass før neste filmkveld. 

Foreldre på trinnene må stille opp som vakter, det holder ikke med kun 1-2 

foreldre med så mange elever.  

De neste kveldene er 30.03 for 9.trinn og 27.04 for 8. trinn igjen.  

6. Vinteraktivitetsdag (skidag): Er gjennomført. Diskuteres i neste møte.  

7. Erfaring ball: Godt gjennomført arrangement. Viktig at alle foreldre bidrar i 

arrangementet. Fungerte greit med google.docs hvor alle kunne fylle inn 

navnene sine på de forskjellige vaktene selv, men det krever litt redigering på 

slutten for å sjekke at alle vaktene er dekket. Fotoboks fungerte fint. Det ble 

for mange pølser, så det kan reduseres til neste år. MSV (FAU) dekker 

25.000,- av ballet. Ros til Thomas og Marianne for meget godt arbeid med å 

arrangere ballet! 

8. Kort oppsummering fra DS: leder og rektor orienterte om saker som var oppe 

i DS, blant annet elevundersøkelsen. Se referat her. 

9. FAU årshjul: FAU-medlemmene bes se på utsendt forslag til årshjul og 

eventuelt sende inn innspill til endringer.  

10. Status arbeidsutvalg: MSV har gjennomført fem trafikale grunnkurs (ref. 

inntektene). Kursene ble gjennomført hos trafikkskolen på Røa, og det var 

mye lettere og mer forutsigbart å gjennomføre.  

11. Eventuelt:  

a. Skolen har bedt kontaktlærerne invitere klassekontakter til formøte 

før foreldremøtene, men har det vært noen glipper. Fint om rektor 

kan minne på kontaktlærerne dette i god tid før foreldremøtene.  

b. Skolen bør legge ut referater fra FAU på skolens hjemmesiden 

raskere.  

c. FAU opplever at skolen har et forbedringspotensiale i kommunikasjon 

skole-hjem, og det gjelder særlig for klasser hvor ikke alt går på 

skinner. FAU etterlyser også bedre muligheter for 1-1 samtaler/speed-

dates med faglærere. 

d. FAU ønsker at periodebrev kan bli rutine på skolen igjen. 

 

Neste FAU-møte settes til: er satt til 9. mai kl. 18:00. 


